



校曆表註明「國家憲法日」及「全民國家安全教育日」事宜

敬啟者：

為了提升全體師生對國家安全的認識，學校一直致力於推動相關的教育工作。為此，將在校曆表上註明「國家憲法日」及「全民國家安全教育日」。

2023年12月4日和2024年4月15日分別為「國家憲法日」和「全民國家安全教育日」，我們將透過多元的教育活動，加深師生對《憲法》和《基本法》的了解，同時培養對國民身份的認同感。

請查閱附件中更新的校曆表，如有任何疑問，請於辦公時間致電 2605 9033 與本校聯絡。

此致

各位家長 / 監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁 謹啟

二零二三年十一月二十二日

回條

通告編號：23-24 / 034c

敬覆者：

本人已知悉有關校曆表註明「國家憲法日」及「全民國家安全教育日」事宜。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長 / 監護人簽名：\_\_\_\_\_

二零二三年十一月\_\_\_\_\_日



Ref: 23-24 / 034e

22 November 2023

Inclusion of "Constitution Day" and "National Security Education Day"  
in the School Calendar

Dear Parents / Guidance :

In our ongoing efforts to enhance the awareness of national security among all students and staff, the school has been actively promoting relevant educational initiatives. As part of this commitment, we have marked "Constitution Day" and "National Security Education Day" on the school calendar.

The dates for these events are 4 December 2023 and 15 April 2024, respectively. On these occasions, we will conduct various educational activities to deepen the understanding of the Constitution and Basic Law among teachers and students, while also fostering a sense of national identity.

Please refer to the attached updated school calendar for details. Should you have any inquiries, please contact us during office hours at 2605 9033.

Yours sincerely,

Steven Hon  
Principal

Reply Slip

Ref: 23-24 / 034e

\_\_\_\_\_ November 2023

I am fully informed of the Inclusion of "Constitution Day" and "National Security Education Day" in the School Calendar.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_